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§ 7 
Verksamhetsberättelse med bokslut för år 2016 för Rinkeby-
Kista stadsdelsnämnd  
 
Beslut  
1. Verksamhetsberättelse med bokslut för år 2016 godkänns och över-

lämnas till kommunfullmäktige och revisorerna. 
2. Överföring av resultatenheternas samlade resultat till resultatfonden  

godkänns i enlighet med vad som redovisas i bilaga 2. 

3. Nämnden begär ombudgetering om 1,7 mnkr i enlighet med vad som 

redovisas i ärendet.  

4. Omedelbar justering.  
 

Ärendet 
I stadens budget för 2016 anger kommunfullmäktige fyra långsiktiga  

inriktningsmål: 

 

1. Ett Stockholm som håller samman.  

2. Ett klimatsmart Stockholm.  

3. Ett ekonomiskt hållbart Stockholm  

4. Ett demokratiskt hållbart Stockholm. 

 

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning bedömer att kommunfullmäktiges fyra 

inriktningsmål har uppnåtts under året.  

 

När det gäller det ekonomiska utfallet redovisas ett överskott om 13,9 mnkr 

före bokslutsdispositioner och 11,1 mnkr efter bokslutsdispositioner. 

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänste-

utlåtande från den 23 januari 2017.   

Dnr 1.2.1.-017-2017. 

 

Förslag till beslut 
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.   

 

Särskilt uttalande 
Ordföranden Mia Päärni m.fl. (S), ledamoten Ahmet Music m.fl. (MP), 

ledamoten Anki Erdmann (V) och ledamoten Amela de la Cruz (L)  

lämnade följande särskilda uttalande:  

 

Arbetet i stadsdelsnämnden och stadsdelsförvaltningen står liksom  
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tidigare år inför stora utmaningar. Särskilt i fokus under det gångna året 

har på olika sätt stått att minska ojämlikheterna mellan stadens olika 

stadsdelar samt att öka tryggheten bland de boende.  

 

Det finns mycket positivt som händer i vår stadsdel. Vi har väldigt bra 

förskolor och vi ligger bäst till i staden när det gäller andelen förskol-

lärare. De sociala insatsgrupperna är efterfrågade och många vill lämna 

en kriminell bana för ett vanligt liv. Antalet barnfamiljer som får  

försörjningsstöd har minskat under året. I flera skolor på Järva har  

resultaten blivit bättre. Men det räcker naturligtvis inte. 

 

Med tanke på det våld och de skjutningar som har drabbat våra stads-

delar så har vi varit tvungna att jobba med det akuta och kortsiktiga  

samtidigt som vi har siktet ställt på frågor som är viktiga för framtiden. 

Det är oerhört tragiskt att vårt samhälle har fått utvecklas så negativt  

under så lång tid och arbetet med att vända utvecklingen kommer 

naturligtvis ta tid. Men det är ett arbete som måste göras. Som ett led i 

trygghetsarbetet har också en samverkansöverenskommelse med den 

lokala polisen utarbetats och undertecknas i början på år 2017. 

 

Vår viktigaste uppgift är att inge barn och ungdomar en stark och positiv 

framtidstro. En första lokal utvecklingsplan har utarbetats och arbetet 

med medborgardialoger är inlett. Det är ett viktigt arbete och kommer 

att fortsätta och utvecklas under de kommande åren. 

 
 

 

  

  


